



Focus Open  
Gold



## X-brick



# X brick

---

## — Multiply your perspectives.

德國原裝進口  
Xbrick, 瑪祖銘立 WP Office 系列  
Xbrick,  
imported from WP Office in Germany

引領新的  
辦公潮流

◎遊牧◎  
辦公

模組化輕量傢俱 Xbrick 以極簡且多功能的傢俱設計榮獲了 German design award 與 Focus Open 金獎等國際獎項。

Xbrick 由德國的純發泡聚丙烯 (EPP) 製成，僅重 1.4kg，輕巧便攜，但卻具有強大的抗壓性，可承重 200 公斤。

另外，Xbrick 防水，可消毒，材料 100% 可回收，安全無味且不含有害的增塑劑，能用來放置食物或玩具。

The amazing modular Xbrick and simple yet multi-functional furniture designs have won several awards including the German Design Award and Focus Open Gold Award.

Featuring crafty structures and ingenious use of materials, Xbrick is light, portable, and weighs only 1.4kg. Xbrick is made of German EPP. It is water-proof and sterilizable. The materials are safe, odorless, free from harmful plasticizer, and 100% recyclable. It can store both food and toys.

Processed using laser technology, it features convertible structures and a smooth surface with a unique texture. The almost hollow inner structure is ensured by two halves that stick together. It is light yet crush-resistant. It can bear 200 kilograms.

- 結構化的外觀設計
- 鐘射雕刻在粗糙的箱體表面，形成光滑的結構線條
- 材料：進口發泡聚丙烯 (EPP)
- 重量約 1.4 kg, 但承重可達 200kg
- 尺寸：500 x 250 x 333 毫米 / 25 毫米
- 共 6 種顏色可供選擇：黑、灰、橙、玫紅、綠、海洋綠
- 也可以堆疊和結合在許多不同的方式
- Xbrickocean材料中15%來自於海運業的回收廢棄物
- 環保節能，使用 100% 可回收利用材料
- 防水且無氣味，易於清洗和消毒
- 防火等級 B2，也有部分產品可達到 B1
- 獨具意義的生產方式：X-brick由德國當地的兩個社工機構的成員手工組裝完成，以更好的回饋社會。

- Structured surface
- Novel laser structure with a rough and smooth surface
- Manufactured from pure expanded polypropylene (EPP)
- Weight ca. 1.4 kg, can bear 200kg
- Size : 500 x 250 x 333 mm / 25mm
- Six colours: black, grey, orange, green, rose red, ocean
- Also can be stacked and combined in many different ways
- 15% of X-brick ocean material is recycled waste from the shipping industry
- Environmentally friendly and energy-saving production, material 100% recyclable
- Resistant to water and odorless, easy to clean and sterilize
- Fire protection class B2,B1 possible
- The last step of assembling is accomplished by two German local community workers, manually, as a better feedback to the society.



# Xbrick & Flomo

8 種工作形態 & 3 種不同領域

8 working scenarios & 3 different areas



Xbrick & flomo，模組化設計與強大系統配件，使其與不同傢俱組合搭配可以適應 3 種不同領域：辦公、教育、運動；營造出至少 8 種工作形態：適應與分享培訓、討論洽談、會務商議、頭腦風暴、小組學習、團建活動、休閒生活、專注靜土。Xbrick & flomo 為遊牧辦公的職場人提供隨時隨地多元辦公形態的可能，就彷彿犛牛，帶著職場“牧人”跋山涉水，冬去春來。

Xbrick & flomo features module design and strong system support. It can match various furniture settings to accommodate three different areas, i.e. education, office, sports. 8 working scenarios apply well, including training, discussion, meeting, brainstorming, learning, team-building, leisure life, and focus area.

Office  
Education  
Sport

## 01 分享培訓 Training

分享培訓。6-8人團隊，提前約定好分享時間，通過影像或是 flomo白板，有計劃的像團隊進行產品培訓或創意提案等。

Training for teams of 6 to 8 people. Book the sharing time in advance. Use VCR or flomo whiteboard for scheduled product training or idea sharing.

## 02 討論洽談 Discussion

討論洽談。從事某項主題工作的2-4名同事之間進行針對性的互動，比如：尋求專案突破，上下級之間針對近期工作狀態的溝通。

Discussion, for 2 to 4 people. People in charge of a project can interact to solve problems and find solutions. Bosses and staff can communicate and discuss on the latest progress.





### 03 會務商談 Meeting

會務商議。6-16 人，因大型專案宣講，或正式啟動，特別是多部門針對性的進行專案解說，任務分配。

Meeting, for 6 to 16 people. Suitable for project presentation or launching, especially ready for cooperation and task-distribution among multiple departments.

### 04 頭腦風暴 Brainstorming

頭腦風暴。員工之間因專案啟動，需尋求靈感，針對性的召集團隊，有目的，有主題的進行創意發想，通常需要在白板上記錄下 idea。

Brainstorming. As a project launches, people need to look for inspirations, build teams with specific objectives, discuss creative ideas on a certain topic, and note down on a whiteboard.



## 05 小組學習 Learning

小組學習。員工分組，根據分工各自展開短中期整體專案中不同區塊的深入執行工作，並及時組內溝通與跨組協作，促使項目高效率完成。

Learning Work in groups. Work together on tasks of short- or medium-term projects according to the plan. Communicate within the group on time and cooperate beyond groups. Accomplish projects with high efficiency.



## 06 團建活動 Team building activities

團建活動。不管是室內或是戶外，Xbrick 都可以隨著你身體舞動，更好的配合團隊活動，助攻破冰，默契氛圍。

Team building. Be it indoors or outdoors, Xbrick helps you play better. It can make team building activities more interesting and help break the ice for a joyful and harmonious atmosphere.



## 07 休閒生活 Leisure Life

休閒生活。坐凳？靠枕？簡易書桌，便攜茶几？分秒變身，任你所需。這些無不是休閒生活必須。多變的色彩，與輕便親切的材質讓其更易融入閒適的生活氛圍中。

Leisure life. A chair? A cushion? A table? Or a portable desk? Within seconds, it can be whatever you want. It is a must for leisure life with various colors at your choice. The light materials and user-friendly designs can easily become a part of your leisure life.



## 08 專注淨土 Focus area

專注靜土。個人暫停工作並考慮推進工作最佳方式的機會，或是暫時忘記工作，讓自己喘口氣。可以在 flomo 圍合的空間中，帶上筆記本，或站，或坐在 Xbrick 上，尋覓靈感，獨享靜謐的時光，調整工作疲憊的狀態。

Focus area. Take a pause and consider how to proceed better. If you want to take a break from work, come to the enclosed space of flomo with a notebook. Feel free to stand, or take a seat in Xbrick. This is a good spot for inspirations and a short while of beautiful solitude to drive away your exhaustion.





## X-tseat

### X-tseat

X-tseat 的木制模組不僅可以將 X brick 瞬間變成一個可輕易挪動的培訓桌椅組合，也可以通過使用者的重量進行固定，單獨使用。尺寸與 X brick 完全匹配，方便組合收納。

The X-tseat wooden element not only turns the Xbrick into a combined seat and table; into a mobile desk as it were, stabilized through the weight of the person sitting, the X-tseat element can also be employed as a solo entity in its own right. The size perfectly match Xbrick, which makes it easy to assemble and store.



## X-bench

有了 X-bench，兩個 X brick 就可以立刻變成一個長凳，也可以通過調整 Xbrick 的方向或個數，調整長凳的高度。

With X-bench – two Xbricks can be turned into a bench in no time at all. You can also adjust the direction or number of Xbricks to change the height of the bench.



## X-table

六塊 Xbrick 和桌板綁在一起，一個穩定平衡的 X-table 桌子很快就建成了。

Take six Xbricks and the tabletop, X-table and a stable well-balanced table is quickly built.



## X-lean

將一塊 X-lean 插入 X brick 或 X bench 的預留孔中，就可以得到一個舒適的靠背椅或扶手椅。

Two Xbricks or Xbench, X-lean can turn them into a back chair or armchair: just slot it in and lean back!



## X-toolbox

在 X brick 上安裝 X-toolbox 工具盒後，回形針，鋼筆，零零碎碎的東西再也不會丟。

Paper clips, pens, bits and bobs with the X-toolbox utensil box nothing gets lost.



## X-tray

X-tray 能讓 Xbrick 輕鬆變成一個邊幾，穩定實用，且可根據需求調整高度。

The X-Tray make XBrick easily become a side table, which is stable and practical and can be adjusted the height as you like.



## X-connector

X-connector 像一個魔法精靈一樣，通過簡單的插入連接兩個 X brick 連在一起，卻不露痕跡。

Like a magic elf, the X-Connector connects two Xbricks without any trace by a simple plugging.



## X-belt

X-belt，這條 5 米長的帶扣綁帶，將幾個 Xbricks 連接在一起，進行不同的組合。例如組合成 X table 時，可以保障底部的 Xbricks 能夠支撐穩定。

X-belt, the five-meter-long belt with a buckle connects several Xbricks together; and as in the case of the X-table, ensures that the Xbricks sit firmly under the table top.





flomo

flomo – Expand your work

flomo - 讓工作創想無限



靈感就像遊子，它沒有固定空間，它可能在任一時刻與區域閃現，而 flomo 可以將這種“遊蕩”的不確定的靈感隨時隨地捕捉，flomo 將隔牆變成了知識中心。它幾乎可以在任一地方使用，flomo 是一套高度適應性的系統。flomo 既是靈感記錄擴展的工具又是一種工作環境，它結合吸音材質，可營造相對安靜私密的空間氛圍。flomo 具有無與倫比的優勢，比如，滋養設計思維，提升工作效率，或快速變換以適配不同需求。

flomo – is remarkably employable just about any-where thoughts flow, when ideas are born and need to be arrested; while being so mobile the system can be taken practically anywhere. And flomo can do even more conceived as a universal and highly adaptable system, it makes it possible to intuitively adapt and structure space-serving as an acoustic measure where desired. flomo is both a tool and work environment at the same time. flomo is unbeatable concerning methods and approaches; such as, Design Thinking, Agile Working, or Scrum.

## flomo board

flomo board 是整個系統的核心元件，它集書寫板、筆記本、速寫本、別針板和便利貼於一體。

書寫表面是由 DIN A0 規格的搪瓷鋼板製成，有足夠的空間展現你的想法和計畫；可以直接在表面書寫標記，也可以用磁鐵裝上紙張進行創意。

版面邊緣用超輕的發泡聚丙烯包邊，用於防滑處理，增加抓力，保護整塊 flomo board。

結合其他配件，flomo board 可以展現更多的可能性。

flomo' s centre stage player is the flomo board: writing board, notebook, sketchbook, pin board and post-it, in one. Its writing surface, made of enameled sheet steel in DIN A0 format, has room enough for ideas and drawings; whether created with markers directly; or onto paper mounted with a magnets. The white writing surface is embedded in a support plate made of expanded polypropylene: it is super-light, has extra-grip, being non-slip due to its structured surface – and at the same time, the form protects the flomo board. Combined with other accessories, the flomo board can show more possibilities.





## flomo easel

就像畫家一樣，使用者可以把 flomo board 放在 flomo easel 上展示。  
畫架的高度，剛好適配人站著的高度，尤其適用於那些喜歡塗鴉的人們；  
畫架由 3 個支點固定，架台提供了存放記號筆和板擦的空間；  
畫架可折疊，易於收納擺放。

Such as what painters put their canvases upon, Agile users put their flomo board upon: the flomo easel. The easel at standing height is ideal for those with a tendency to scribble; it is stable on three legs, has storage space for markers and sponge; is foldable, and easy to stow, e.g. on the flomo caddy.

## flomo caddy

flomo caddy 裝有 4 個橡膠滾輪，可鎖定其中 2 個進行防滑固定，最多可運送 / 儲存 10 塊 flomo board，或 8 塊 flomo board 和 1 個 flomo easel。

The flomo caddy is fitted with 4 rubber rollers, 2 of which can be locked for non-slip fixation, and can transport/store up to 10 Flomo Boards, or 8 Flomo Boards and 1 Flomo Easel.





## flomo rail

在牆上安裝 flomo rail，可以將 flomo board 長期展示在牆上，也可以同時展示多塊，除了應用於 flomo 板，軌道上還可以安裝掛鉤，用於物品懸掛，一舉多得。

Upon the permanently installed wall rail, two flomo boards can be placed next to each other, in portrait or landscape format. At the same time, flomo rail is also a classic function bar, on which coat hooks can be mounted as well as holders for flipcharts.

## flomo geckos, flomo magnets, flomo spacer, flomo points,

flomo 板有多種固定方式，應用範圍廣泛，每種方式只需使用三個固定配件，就可以將 flomo 板固定住：

flomo geckos 可以吸附在玻璃上；

flomo spacers 可以將 flomo 隔板架起凸出窗框；

flomo magnets 可以吸附在金屬表面；

flomo points 都有一個中央孔，只需要一個螺釘就可以固定在牆上。

Flexible fastening solutions extend the application range of the flomo board manifold; employing three fasteners are sufficient to affix the flomo board:

flomo geckos adhere to glass by means of suction cups;

flomo spacers bridge protruding window frames;

flomo magnets adhere to metal surfaces;

flomo points, each having a centralised hole, require only a single screw to affix to a wall.



## flomo belt

flomo 綁帶可以固定在 flomo 板上作為肩帶，輕鬆將 flomo 板帶至任何地方。

With the shoulder strap, flomo belt – the flomo board can be carried comfortably suspended over the shoulder.



## flomo paper

flomo paper 可以將紙張固定在 flomo 板、  
flomo 牆、flomo 軌道上，作為翻頁板使用。

flomo paper – functions in clasping classic flipcharts to a  
flomo board, a flomo wall, a flomo rail or to a flomo train.



## flomo design thinking set

### flomo 創意設計套裝

一套 flomo 創意設計套裝包含了一個創意工作室所需要的一切，能滿足基礎的需求，還能統一收納在 flomo 推車上，保證空間的簡潔。

The flomo design thinking set contains everything you need for a workshop, compact and mobile tucked away on a flomo caddy.

#### 套餐包含：

- 6 Xbrick
- 4 flomo boards
- 1 flomo easel
- 1 flomo caddy
- 1 flomo gecko set
- 1 flomo magnet set
- 1 flomo belt
- 1 flomo X-belt
- 1 Markerset
- 2 X-connector
- 1 X-pocket



## flomo train S

flomo train S 提供了移動演示功能，它可以同時承載兩塊 flomo 板，並進行組合延伸，應用於較為龐大的展示需求。中間的隔音毛氈夾層讓它可以運用於空間劃分，阻隔光線與噪音；1960 毫米的高度，可以讓它穿過任意門框，四腳滾輪能讓它在空間獨立站立和移動。

The mobile single frame transporter, flomo train S offers many configuration possibilities. As a mobile presentation element it takes up to two flomo boards in portrait format; for big ideas a frame-filling whiteboard can be integrated. Equipped with acoustic felt filler, the flomo train S becomes a flexible room divider, shielding both optically and acoustically. With its height of 1,960 mm flomo train S – can pass through doorways, its castors make it room-independent.



## flomo train

flomo train 是一個移動存儲空間，演示架，和一個有效的空間劃分道具；它外框懸掛 flomo board，也可以作為展架使用，總高 1960 毫米，可提供相當充足的儲藏空間，讓整個房間乾淨整潔；四個腳輪設計，讓它可以在空間中靈活移動。

A transporter to meet all needs: The mobile organisational-facility, flomo train is a mobile storage space, presentation element, and an acoustically effective room divider in one. Its broad framework holds flomo boards and can be used to convey additional loads; can be used as a pinboard; or as a monitor holder.

flomo train carries compartments and offers various storage possibilities. With a height of 1,960 mm – flomo train offers space for five folder-heights and therefore can pass through doorways on its castors without any problem. It is room-independent, flexible, tidy and clearly arranged/ unobtrusive.

優美股份有限公司

UB Office Systems Inc.

台北市松山區光復北路11巷44號B1

B1., No. 44, Ln. 11, Guangfu N. Rd.,  
Songshan Dist., Taipei City 105410,  
Taiwan (R.O.C.)

